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						Zgodnie z  zaaprobowanym  dekretem papieża Pawła VI w A.A.S 58/16 z 29.12.1996 r i 
					
				

				
					
						promulgowanym przez Kongregację do spraw Wiary z 15.11.1966 zezwala się na wydawanie bez 
					
				

				
					
						Imprimatur, tj pisemnego zezwolenia, pism mówiących o objawieniach, cudach, przepowiedniach lub 
					
				

				
					
						innych nadprzyrodzonych zjawiskach. 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						Osoba, która otrzymuje i przekazuje orędzia jako AdamCzłowiek pragnie 
					
				

				
					
						pozostać w ukryciu i oświadcza, że z ich publikacją nie zamierza 
					
				

				
					
						uprzedzać osądu kościelnego 
					
				

				
					
						Czyni to w duchu posłuszeństwa oraz zasady św. Pawła, aby otrzymanych 
					
				

				
					
						charyzmatów oraz darów nie zatrzymywać dla siebie, lecz by służyły dla 
					
				

				
					
						ogólnego pożytku i wzajemnego zbudowania. Czytelnicy powinni skupić 
					
				

				
					
						się na treści a nie na osobie. 
					
				

			

			
				
					
						ORĘDZIA  2009
					
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[54] 1 styczeń 2009  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  
					
				

				
					
						Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci i przynoszę wam 
					
				

				
					
						błogosławieństwo Mojego Niepokalanego Serca dla 
					
				

				
					
						waszego umocnienia, by dodać wam otuchy i nadziei na 
					
				

				
					
						nadchodzące dni. Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie 
					
				

				
					
						Moje matczyne błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i 
					
				

				
					
						Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Drogie dzieci, rozpoczął się dla was kolejny rok, w 
					
				

				
					
						którym ludzkość doświadczy wiele cierpienia. Dlatego 
					
				

				
					
						pragnę napełnić wasze serca nadzieją, abyście byli 
					
				

				
					
						wytrwali i jeszcze bardzie umocnieni.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Kochane dzieci, jak sami widzicie, świat coraz 
					
				

				
					
						bardziej pogłębia się w grzechu i lekceważy znaki Bożej 
					
				

				
					
						Opatrzności – ślepo daje się zwodzić swojemu 
					
				

				
					
						przeciwnikowi. 
						Świat skupia się na kryzysie 
					
				

				
					
						gospodarczym a zapomina o kryzysie dusz, które 
					
				

				
					
						oddalają się od Boga, ponieważ pochłania je 
					
				

				
					
						materializm.
						 
						Gdzie jest wiara katolickiej Europy?
						 
					
				

				
					
						Obrońcy wiary są szykanowani, prześladowani i nie mają prawa głosu. Prawdziwe wierne 
					
				

				
					
						dzieci są wrzuceni jak niegdyś prorok Daniel w jaskinię lwów. Prorok Daniel jest nie tylko 
					
				

				
					
						obrazem Chrystusa, Mojego Syna, lecz także Kościoła walczącego. W słowach jego księgi 
					
				

				
					
						odnajdziecie odpowiedź na ten czas zmagania i prześladowania. Czas ukazania Chwały 
					
				

				
					
						Mojego Boskiego Syna jest bardzo bliski, lecz to co go powstrzymuje Jego powrót to brak ludu 
					
				

				
					
						gotowego na spotkanie z Nim. Żniwo nadejdzie wtedy, gdy owoc dojrzeje. (por Mt 4,23). 
					
				

				
					
						Historia Daniela ukazuje wam prawdę, że Bóg, który doświadcza swoich wybranych, chroni 
					
				

				
					
						ich i wywyższa.  Daniel bezwzględnie ufał prawu Bożemu. Ludzie lekceważą sobie grzech, lecz 
					
				

				
					
						nie mogą lekceważyć jego skutków. 
						Przykład Daniela uczy was, kochane dzieci, że 
					
				

				
					
						kiedy będziecie dostrzegać rzeczy doczesne w perspektywie wieczności, 
					
				

				
					
						będziecie mogli żyć dla tego, co jest prawdziwe, szlachetne i trwałe.
						 Gdy 
					
				

				
					
						pozostaniecie wierni zasadom Królestwa Bożego i Prawu Bożemu, będziecie mogli 
					
				

				
					
						przygotować się na jego przyjście i przyjąć je w posiadanie.
					
					
						 
					
				

				
					
						Kochane dzieci, nie przypadkowo kieruję do was te słowa w Moje święto, ponieważ 
					
				

				
					
						czas i znaki wypełniają się. Moje Niepokalane Serce objawia wam nadejście Królestwa 
					
				

				
					
						Bożego. Tryumf Mojego Serca jest ADWENTEM przygotowującym ludzkość na objawienie 
					
				

				
					
						Chwały Mojego Syna. Przez Moje FIAT spełniły się obietnice dane przez Boga ludzkości. 
					
				

				
					
						Podobnie i teraz 
						Mój Boski Syn powraca na ziemię w Tryumfie Mojego 
					
				

				
					
						Niepokalanego Serca
						. Pierwszy raz Jego chwałę objawili Aniołowie pasterzom a mędrcy 
					
				

			

			
				
					
						___________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe         adamczlowiek.blogspot.com                                  rok 2009 
					
				

			

			
				
					
						1 
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						oddali mu pokłon w Betlejem. Chwała Jego krzyża nie została jeszcze ujawniona, ale 
					
				

				
					
						nadchodzi dzień, w którym Bóg zostanie we wszystkim uwielbiony. Apokalipsa mówi o 
					
				

				
					
						Niewieście i jej Dziecku, które zostało porwane przed Tron Boga (Ap 12). Powrót Mojego Syna 
					
				

				
					
						ukazuje go już jako Króla i sędziego. To będzie EPIFANIA Jego Królestwa, Jego Boskości.  
					
				

				
					
						Już objawienie Jego chwały zniszczy potęgi ziemskich królestw i zniszczy nieprawość.
					
					
						 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

				
					
						[55] 6 styczeń 2009  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje kochane 
					
				

				
					
						dzieci i dziękuję wam, że słuchacie Moich słów, które przynoszę wam dla waszego 
					
				

				
					
						umocnienia, abyście nie tracili ducha wiary i odwagi. Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie 
					
				

				
					
						Moje matczyne błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Drogie dzieci, Moje matczyne, Niepokalane Serce pragnie was prowadzić, abyście 
					
				

				
					
						doszli do poznania prawdy i przygotowali wasze serca na objawienie Chwały Mojego Boskiego 
					
				

				
					
						Syna. Bóg nie chce, aby Jego dzieci pozostały w niewiedzy, lecz, aby przygotowywały się 
					
				

				
					
						poprzez czytanie i rozważanie Słowa Bożego, które jest depozytem wiary całego Kościoła.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
						Objawienie Chwały Mojego Boskiego Syna doświadczacie teraz, Moje
						 
					
				

				
					
						drogie dzieci, w wierze a nie w oglądaniu.
						 (1 Kor 1,7). Faryzeusze opierali swoje 
					
				

				
					
						wypowiedzi na Prawie Mojżeszowym oraz na jego interpretowaniu i komentowaniu, 
					
				

				
					
						natomiast Mój Boski Syn w swoim nauczaniu nie był ani wykładowcą prawa, ani jego 
					
				

				
					
						komentatorem – lecz 
						Prawodawcą
						. Mój Syn nie przyszedł na ziemię, by znieść prawo ani 
					
				

				
					
						proroków, lecz ukazać jego pełne znaczenie. Objawia się zatem jako Bóg, który przywraca raz 
					
				

				
					
						na zawsze ustalony i ustanowiony porządek przez Boga. Dlatego Mój Boski Syn zapowiada i 
					
				

				
					
						głosi sprawiedliwość, którą Bóg sam ustanowił. 
						Stąd też objawienie Chwały Mojego 
					
				

				
					
						Boskiego Syna nie oznacza jeszcze jego ostatecznego przyjścia, lecz pełne 
					
				

				
					
						objawienie jego słów i posłannictwa, ponieważ ON sam jest wyzwodzicielem i 
					
				

				
					
						sprawcą wyzwolenia od grzechu jako podstawowego zła
						. Objawienie Jego Chwały 
					
				

				
					
						jest wyzwoleniem do prawdy, która daje człowiekowi uczestnictwo w „
						wolności synów 
					
				

				
					
						Bożych
						” (Rz 8,21). Wolność ta pochodzi z Daru Mojego Boskiego Syna, gdzie człowiek 
					
				

				
					
						wyzwolony przez Mojego Syna nie tylko dostępuje odpuszczenia grzechów, ale zostaje 
					
				

				
					
						wyniesiony do nowego życia. Doświadczenie prawdy dla człowieka  pogrążonego w grzechu i 
					
				

				
					
						odstępstwie  jest bolesne, ponieważ prawda wyzwala a grzech zniewala.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Przed takim objawieniem Chwały stoi teraz cała ludzkość, ponieważ jest rzeczą 
					
				

				
					
						oczywistą, że ludzie nie mają kontroli nad tym, co jest odwiecznym zamiarem Boga 
					
				

				
					
						dotyczącym ludzkiego odkupienia. Nikt nie pozostanie nieświadomy co do tego wydarzenia, 
					
				

				
					
						gdyż grzech i plan zbawienia dotyczą całej ludzkości. 
					
					
						 
					
				

				
					
						            Ludzkość stanęła przed głęboką przemianą wewnętrzną, którą Bóg sam urzeczywistnia 
					
				

				
					
						w człowieku przez „tchnienie swego Ducha”. Jeśli ktoś pozostaje wierny Chrystusowi jest 
					
				

				
					
						„nowym stworzeniem”. 
						Owocem odkupienia jest ta „nowość życia”, do której wzywa 
					
				

				
					
						was Moje Niepokalane Serce.
						 Odkupienie, które jest nowym stworzeniem w Chrystusie 
					
				

				
					
						jest darem i łaską daną od Boga i niesie ze sobą wezwanie skierowane do człowieka. 
					
				

				
					
						Człowiek musi współdziałać w dziele duchowego wyzwolenia i to jest sens 
					
				

				
					
						Mojego posłannictwa do całej ludzkości, gdyż w Moim Sercu pragnę 
					
				

				
					
						przygotować was na spotkanie z Boskością Mojego Syna, która rozproszy 
					
				

				
					
						ciemności.
						  Właśnie teraz chcę zwrócić wam szczególną uwagę na Moje słowa, ponieważ 
					
				

				
					
						ludzkość zapomniała rozważać Przyjście Mojego Syna. Nawet wielu Moich synów kapłanów 
					
				

				
					
						twierdzi, że czas jest jeszcze daleki. Dzisiejsze święto ukazuje wam bowiem prawdę, że 
					
				

				
					
						objawienie Bożej chwały jest możliwe w każdym czasie i to objawienie zmienia świat – 
					
				

				
					
						odrzuca zło i prowadzi do dobra.
					
					
						 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						___________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe         adamczlowiek.blogspot.com                                  rok 2009 
					
				

			

			
				
					
						2 
					
				

			

			 

		

		
			
				
					
						[56] 23 styczeń 2009  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci 
					
				

				
					
						i przynoszę wam Miłość Mojego Niepokalanego Serca, abyście napełniali wasze serca odwagą, 
					
				

				
					
						radością i pokojem. Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie Moje matczyne błogosławieństwo w 
					
				

				
					
						Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Kochane dzieci, nie lękajcie się o waszą przyszłość, gdyż wszystko Bóg zaplanował w 
					
				

				
					
						Swojej Opatrzności i w Swoim Miłosierdziu  Nie spoglądajcie smutnymi oczami na ziemię, 
					
				

				
					
						lecz cieszcie się, ponieważ zmienia się oblicze tego świata. Jedynym smutkiem, którym także 
					
				

				
					
						ogarnięte jest Moje matczyne Serce, to utrata tak wielu dusz, które świadomie odrzucają Boga 
					
				

				
					
						i tym samym decydują o swojej przerażającej wieczności. Tych dusz jest tak wiele, gdyż 
					
				

				
					
						pozostają ślepe i głuche na Boże znaki i słowa. 
						Módlcie się za tych, którzy się nie 
					
				

				
					
						modlą, pokutujcie za tych, którzy odrzucają łaskę Bożą i wynagradzajcie za tych, 
					
				

				
					
						którzy obrażają Majestat Boży.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Pomimo tego, że świat ogarnięty jest przez liberalizm i materializm, to pozostaje wam 
					
				

				
					
						wiara i nadzieja, które powinny cechować prawdziwe dzieci Boże. Bądźcie pewni, że Bóg 
					
				

				
					
						dokończy swoje dzieło, które zapoczątkował. ON sprawuje wszystko według zamysłu swojej 
					
				

				
					
						woli, dlatego też nowe stworzenie, o którym czytacie w Apokalipsie nie można odłączyć od 
					
				

				
					
						pierwotnego stworzenia, o którym mowa w Księdze Rodzaju. Bóg prowadzi przez Swojego 
					
				

				
					
						Syna wszystko do jedności  i wypełnienia.  
						Jeśli Mój Boski Syn oznajmia całemu
						 
					
				

				
					
						światu, że czyni wszystko nowe (Ap 21,5), to nie oznacza to zniesienia porządku
						 
					
				

				
					
						stworzenia, lecz usunięcie tego wszystkiego, co powodowało ból i wypaczenie ze
						 
					
				

				
					
						względu na grzech człowieka.
						 Wszystko stanie się nowe przez oczyszczenie porządku 
					
				

				
					
						rzeczy i powrót do pierwotnego stanu.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Tak więc wszystko to, co teraz znosicie – cierpienie, ból, prześladowanie – dla Chwały 
					
				

				
					
						Mojego Boskiego Syna, jest przemijające. I to wszystko ofiarujcie za tych, którzy uparcie 
					
				

				
					
						trwają w ciemności.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Im bardziej wzrasta na świecie walka przeciw prawom Boga i Kościoła, a rozwija się 
					
				

				
					
						masoński duch materializmu i liberalizmu, coraz częściej przychodzę do was, Moje kochane 
					
				

				
					
						dzieci, aby utwierdzić was w wierze oraz przekazać wam odpowiednie środki zaradcze. 
					
				

				
					
						Przychodzę na ziemię, ponieważ do was przysyła Mnie Bóg, abym przygotowała was do walki, 
					
				

				
					
						która ma swój decydujący finał w zwycięstwie Boga. 
						Objawiam wam ten czas jako
						 
					
				

				
					
						ostatni czas, który nie jest określony jakąkolwiek datą albo liczbą lat, lecz jako
						 
					
				

				
					
						określenie sytuacji świata w czasie zbliżania się końca, o którym wie tylko Bóg.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Gdy rozważycie Moje słowa, opadnie zasłona z waszych oczu i zobaczycie wyraźnie, w 
					
				

				
					
						jaki sposób ten świat wypacza i desakralizuje prawo Boże i całą strukturę społeczną – 
					
				

				
					
						politykę, ekonomię, prawo. Zrozumiecie, w jaki sposób szatan przygotowuje świat na 
					
				

				
					
						nadejście Antychrysta, który szybko zdobędzie władzę absolutną i zajmie miejsce Boga. 
						To 
					
				

				
					
						wszystko musi nadejść
						, Moje kochane dzieci, aby wypełniło się Pismo, lecz wy pozostańcie 
					
				

				
					
						wierni i nieugięci waszej wierze.
					
					
						 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

				
					
						[57] 2 luty 2009  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje kochane 
					
				

				
					
						dzieci i dziękuję, że jesteście otwarci na Moje słowa. Przynoszę wam Moją Miłość, by umocnić 
					
				

				
					
						wasze serca w tym trudnym czasie. Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie błogosławieństwo w 
					
				

				
					
						Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Moje dzieci, ten czas nie tylko duchowej walki ukazuje ludzkości i Świętej Matce 
					
				

				
					
						Kościołowi Moją matczyną rolę, którą Ojciec pragnie objawić przez Syna w znaku Ducha 
					
				

				
					
						Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
						Pochylony, rozdarty i prześladowany Kościół, który jest osłabiony, 
					
				

				
					
						otrzyma – podobnie jak Ja  w czasie zwiastowania – Moc Najwyższego, ponieważ 
					
				

				
					
						objawienie Chwały, jak również wszystko to, co staje się Nowe, jest naznaczone 
					
				

				
					
						działaniem Ducha Świętego, Który mieszka we Mnie.
						 On sam napełni Kościół coraz 
					
				

				
					
						bardziej. Zanim jednak ukaże się znak Syna Człowieczego na niebie (Mt 24,30), ukaże się on 
					
				

			

			
				
					
						___________________________________________________________________________ 
					
				

				
					
						Oto czynię wszystko nowe         adamczlowiek.blogspot.com                                  rok 2009 
					
				

			

			
				
					
						3 
					
				

			

		

		
			
				
					
						wpierw w sercach Moich wiernych, głęboko wierzących dzieciach, które Ja sama 
					
				

				
					
						przygotowuję teraz na to wydarzenie.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Moje dzieci, nie lękajcie się o nic – a przede wszystkim o waszą przyszłość, i 
					
				

				
					
						wyznajcie waszą wiarę przed ludźmi. Wtedy zauważycie w waszych sercach 
					
				

				
					
						rosnącą moc wiary. 
						Pamiętajcie jednak, że świat nie przyzna się do was, ponieważ siły zła 
					
				

				
					
						są teraz mocno w działaniu, jednakże Duch Święty umocni i utwierdzi waszą apostolską 
					
				

				
					
						gorliwość w głoszeniu wiary. Wasze apostolstwo jest mocnym światłem i pociechą. W waszym 
					
				

				
					
						opuszczeniu i zwątpieniu myślcie o Moim Boskim Synu, Który przychodzi do serc jako światło 
					
				

				
					
						i pociesza w Swojej Boskiej Obecności. Bóg jest dla ludzkich serc światłem, które przyćmiewa 
					
				

				
					
						ciemności tego czasu. To światło oślepia Mocnych tego świata i niszczy plany złego. Dlatego 
					
				

				
					
						świat nie chce o nim mówić. Teraz rządy państw przygotowują serię złych wiadomości i 
					
				

				
					
						beznadziejnych sytuacji, by wprowadzić zwątpienie w ludzkich sercach. 
						Celowo 
					
				

				
					
						przygotowany kryzys ekonomiczny prowadzi do jednego światowego porządku i 
					
				

				
					
						jednego światowego rządu.
					
					
						 
					
				

				
					
						            To wszystko wykorzystuje nieprzyjaciel, by zachować ciemność, aby żaden promień 
					
				

				
					
						nadziei nie mógł ogrzać ludzkich serc. Jednakże Obecność Pana może udzielić każdej mocy i 
					
				

				
					
						nadziei, które są potrzebne, by przeciwstawić się rozszalałym mocom złego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
						W czasie zamieszania i kuszenia powinni ludzie odkryć, jak bardzo 
					
				

				
					
						potrzebują bliskości Boga. Powinni odkryć moc Drogi Krzyżowej Chrystusa, 
					
				

				
					
						ponieważ w niej upada pokusa i zniszczona zostaje moc prześladowania.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Moje dzieci, podobnie jak Mój Boski Syn przyszedł na ziemię na upadek i powstanie 
					
				

				
					
						wielu w Izraelu oraz jako znak, któremu sprzeciwiać się będą (Łk 2,34), tak też świecić będzie 
					
				

				
					
						jego chwała w całkiem nowym świetle – o wiele mocniejszym świetle,  tak by światło i cień 
					
				

				
					
						jeszcze bardziej mogły odróżniać się od siebie, ponieważ czas ostateczny jest czasem podziału 
					
				

				
					
						pomiędzy posłuszną wiarą a zatwardziałością sprzeciwu. Właśnie w tym czasie narody są 
					
				

				
					
						poddane próbie i  oczyszczane. Tak dojrzewa Miłość, która jest jasna i jednoznaczna. 
					
					
						 
					
				

				
					
						            Właśnie w tym czasie Nowego Adwentu wzrasta wewnętrzna siła głoszenia Słowa 
					
				

				
					
						Bożego i światła Ewangelii. Ten czas Nowego Adwentu objawia na nowo oblubieńczą Miłość 
					
				

				
					
						oraz przygotowanie Oblubienicy Chrystusa, która przysposabia dzieci światłości na wesele 
					
				

				
					
						Baranka. Cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do waszych serc. Błogosławię i przytulam 
					
				

				
					
						was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[58] 23 luty 2009  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje kochane 
					
				

				
					
						dzieci, z Mojego Niepokalanego Serca, aby jeszcze bardziej umocnić waszą wiarę. Pochylcie 
					
				

				
					
						wasze głowy i przyjmijcie błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Moje dzieci,  ten szczególny czas wymaga od was poświęcenia, ofiary i modlitwy. 
						Jeśli 
					
				

				
					
						jesteście tego świadomi, to znaczy, że trwacie przy Bogu i jesteście Jego 
					
				

				
					
						własnością.
						 Świat odrzuca Boga świadomie, ponieważ poddał się złu, które walczy 
					
				

				
					
						przeciwko Bogu i Jego prawom. Ci, wszyscy, którzy są świadomi tej walki, są wyśmiewani i 
					
				

				
					
						lekceważeni. To także jest znak czasu, który ukazuje wam apokaliptyczną prawdę o 
					
				

				
					
						zwycięstwie Boga nad światem wraz z Jego prawdziwymi dziećmi. Ten czas musi się wypełnić, 
					
				

				
					
						ponieważ Boży Plan jest doskonały, a Boże zamierzenia – chociaż rozciągnięte w czasie – 
					
				

				
					
						prowadzą do ostatecznego celu.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Ten Plan dotyczy poszczególnych dusz, lecz również narodów, gdyż „
						wyznaczył im 
					
				

				
					
						granice i czasy zamieszkania, aby szukały Boga
						” (Dz.17,27). Bóg  również wyznacza 
					
				

				
					
						powołanie narodom – rolę, jaką mają spełnić w danym im czasie w całym dziele istnienia 
					
				

				
					
						historii. Narody mogą wypełnić to powołanie, bądź nie: mogą trwać przez wieki, albo znikać z 
					
				

				
					
						map świata. Historia świata zdąża do przygotowania drogi na ponowne przyjście Boskiego 
					
				

				
					
						Syna.  On jest Panem narodów i „wszystkie narody przyjdą i oddadzą Mu pokłon (Ap. 15,4) a 
					
				

				
					
						Syn Człowieczy jest Sędzią ponad narodami.
					
					
						 
					
				

				
					
						            W tej tajemnicy powołania narodów, odgrywa również swoją rolę Izrael, który – 
					
				

				
					
						chociaż nadal toczy swoją walkę przeciwko Bogu   to wciąż wypełnia swoje posłannictwo, 
					
				

				
					
						ponieważ Bóg go nie odrzucił. Zachował ten naród, aby przy końcu czasu okazać mu Swoje 
					
				

				
					
						Miłosierdzie a przekleństwo zamienić w błogosławieństwo przez Swojego Jednorodzonego 
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						Syna. Izrael odnajdzie swoją drogę, podobnie jak inne narody, które teraz odrzucają Boga. To 
					
				

				
					
						wszystko musi się wydarzyć, aby ukazała się Mądrość Boża objawiona przed wiekami. 
					
					
						 
					
				

				
					
						Moje kochane dzieci,  nie sądźcie, że ten obecny Izrael przyniesie 
					
				

				
					
						błogosławieństwo narodom
						. To 
						państwo
						 ma wpływ na rzeczy, które stanowią 
					
				

				
					
						dominację polityczną i finansową w świecie a także na walkę przeciwko Bogu. Ten Izrael służy 
					
				

				
					
						posągowi z brązu i oddaje cześć złotemu cielcowi i nie jest ludem wybranym, natomiast 
					
				

				
					
						Izrael duchowy
						 jest przedmiotem obietnicy i 
						LUDEM WYBRANIA
						, bo wybranie jest 
					
				

				
					
						odkupieńczym przedłużeniem aktu stwórczego, z którego wyszedł rodzaj ludzki. Wybranie 
					
				

				
					
						jest inicjatywą Bożego Błogosławieństwa. 
						Jedyną i prawdziwą tożsamością Izraela, 
					
				

				
					
						jest lud, który nosi imię Pana.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Objawiam wam te tajemnice, drogie dzieci, abyście były świadome, że ten czas Nowego 
					
				

				
					
						Adwentu jest także czasem przygotowania dla narodów, ponieważ i one doznają objawienia 
					
				

				
					
						Chwały Mojego Boskiego Syna, Który okaże na nimi swoje boskie, królewskie oblicze.
					
					
						 
					
				

				
					
						Kocham was bardzo, Moje drogie dzieci, i cieszę się, że przyjmujecie Moje słowa do 
					
				

				
					
						waszych serc. Błogosławię i przytulam was w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego
					
					
						 
					
				

				
					
						 
					
				

			

			
				
					
						[59] 19 marzec 2009  
						 
					
				

				
					
						MATKA BOŻA: 
						W Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.  Pozdrawiam was, Moje drogie dzieci 
					
				

				
					
						i posyłam wam pozdrowienie od Mojego Oblubieńca, Józefa, który przesyła wam zapewnienie 
					
				

				
					
						o Jego wstawienniczej modlitwie za wami. Pochylcie wasze głowy i przyjmijcie 
					
				

				
					
						błogosławieństwo w Imię Ojca i Syna i Ducha Świętego.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
						Drogie dzieci, czyńcie wszystko, co jest w waszej mocy, aby szerzyć 
					
				

				
					
						nabożeństwo do Przeczystego Serca Józefa.
						 Chociaż nadal pozostaje on w cieniu, a 
					
				

				
					
						jego „godzina” jeszcze nie wybiła, to pamiętajcie, że jest On wielkim orędownikiem przed 
					
				

				
					
						Bogiem, a moc Jego modlitwy rozciąga się na wszystkie potrzeby Kościoła i ludzkości.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
						Kościół jeszcze nie do końca odkrył znaczenie i rolę Jego osoby w historii 
					
				

				
					
						zbawienia. Odnajduje Go jako Opiekuna Boskiego Syna i Patrona, lecz zbyt mało 
					
				

				
					
						rozważa teologiczne znaczenie Jego Przeczystego i Sprawiedliwego Serca nie 
					
				

				
					
						tylko w ekonomii zbawienia,
						 
						lecz przede wszystkim w perspektywie walki i 
					
				

				
					
						ostatecznego Tryumfu.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Przez wszystkie lata ziemskiego życia Bóg pozostawił Józefa w cieniu wielkich 
					
				

				
					
						wydarzeń, nie dlatego, aby Jego rola w wychowaniu Bożego Syna była umniejszona – wręcz 
					
				

				
					
						przeciwnie, 
						by ukazać Jego ponadczasową wielkość i aktualność.
						 Ojcowska postawa 
					
				

				
					
						wobec bezpośredniego działania Bożego, przejawia się w milczeniu i rozważaniu Mocy Bożej. 
					
				

				
					
						Taką postawę przyjął Mój Oblubieniec, ponieważ to On prowadził Jezusa w duchu Ojca 
					
				

				
					
						Niebieskiego. Jego milczenie nigdy nie oznaczało zakłopotania, lecz rozważność i 
					
				

				
					
						sprawiedliwość.
					
					
						 
					
				

				
					
						            
						Teraz w obliczu wielkich wydarzeń, które czekają ludzkość, w czasie kiedy
						 
					
				

				
					
						Bóg zaingeruje w historię, gdzie Mój Boski Syn objawi swoją chwałę, Mój 
					
				

				
					
						Oblubieniec wyjdzie z cienia, by okazać świadectwo jedności Trzech Serc.
						 
					
				

				
					
						Przemiana ludzkości i Tryumf Mojego Niepokalanego Serca są wielkim znakiem tego czasu, o 
					
				

				
					
						którym mówiłam ludzkości w Fatimie. Mój Boski Syn nadal pragnie, aby Moje Serce było 
					
				

				
					
						bardziej poznane i czczone przez grzeszną ludzkość. Ja nie pragnę niczego innego, jak 
					
				

				
					
						pojednać zagubione i opuszczone dusze z Najświętszym Sercem Mojego Boskiego Syna, w 
					
				

				
					
						którym odnajdą Miłosierdzie i przebaczenie. W tym pragnieniu wspiera mnie Mój święty 
					
				

				
					
						Oblubieniec   Józef, którego Przeczyste Serce jest w wysokim stopniu zjednoczone ze Słowem 
					
				

				
					
						Wcielonym poprzez małżeńską jedność ze Mną. 
						On także ma bezpośredni udział we 
					
				

				
					
						wstawienniczej modlitwie do Boskiego Syna – zna bogactwo ubogich i ubóstwo 
					
				

				
					
						bogatych.
					
					
						 
					
				

				
					
						            Boża Opatrzność zapowiedziała Tryumf Mojego Niepokalanego Serca, aby nad 
					
				

				
					
						Kościołem i światem zajaśniało Objawienie Chwały Boskiego Syna. 
						Serce Józefa ma także 
					
				

				
					
						udział w  tym Tryumfie, ponieważ Jako Patron Kościoła i pogromca złych 
					
				

				
					
						duchów zna zagrożenia, które są konsekwencją ludzkiego grzechu i wynikiem 
					
				

				
					
						działania złego ducha. Jego potężna modlitwa pomaga przezwyciężyć 
					
				

				
					
						niepewność tego czasu, jak również powierzyć się Miłości Ojca, która decyduje o 
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